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　　星级典句：
　　第一句：Economic globalization is the spontaneous result of the development of productivity.
　　经济全球化是生产力发展的自然结果。
　　A: Why is economic globalization an irreversibletrend?

　　为什么经济全球化是一个不可逆转的趋势?

　　B: Economic globalization is the spontaneous resultof the development of productivity.

　　经济全球化是生产力发展的自然结果。

　　A: Can developing countries benefit from it?

　　发展中国际能从中获益吗?

　　B: Yes, they can benefit from it.

　　能，他们能从中获益。

　　第二句：The industrial readjustment and upgrade in developed countries can help developing countries introduce advanced technology and equipment.
　　发达国家的工业调整与改善有助于发展中国家引进先进的技术与设备。
　　A: Can you list some gains the economic globalization can bring to the developing countries?

　　你能列举一些经济全球化给发展中国家所带来的益处吗?

　　B: The industrial readjustment and upgrade in developed countries can help developingcountries introduce advanced technology and equipment.

　　发达国家的工业调整与改善有助于发展中国家引进先进的技术与设备。

　　背诵句型：

　　That can promote industrialization and modernization of their domestic enterprises andnarrowing the existing gap with technically sophisticated countries.

　　这样可以促进发展中国家国内企业的工业化和现代化，缩小与技术先进国家的现有差距。
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